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ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس گفت سوشــا مکانی در فهرست 
۱۸ نفــره این تیم مقابل ســپاهان حضــور دارد. وی همچنین ابراز 
امیدواری کرد تماشــاگران با حضور در ورزشــگاه، یار دوازدهم تیم 

خود باشند.
برانکــو ایوانکوویچ در نشســت خبری پیش از دیدار با ســپاهان که 
بعدازظهر امروز دوشنبه در سالن کنفرانس سازمان لیگ برگزار شد 
در خصوص این بازی گفت: لوکا ماریچ و انصاری دو بازیکن خوب 
ما هســتند که نمی توانیم در این بازی از آنها اســتفاده کنیم. ســایر 
بازیکنان در فهرست هســتند. همانطور که باشگاه هم اعلام کرده 

سوشا مکانی هم در فهرست ۱۸ نفره حضور دارد. 
از وی ســوال شد آیا سوشا در ترکیب ۱۱ نفره حضور دارد یا ۱۸ نفره.  
برانکو به طنز پاســخ داد: قرار اســت سوشــا ســانتر بکشد و ضربه 
ایســتگاهی هم بزند! وی همچنین گفت این بازیکن با سایر نفرات 

تیم در اردو حضور دارد. 
ســرمربی پرسپولیس با اشــاره به حضور طرفداران این تیم در بازی 
با ســپاهان افزود: هواداران در بازی با اســتقلال خوزستان نشان 
دادند که چقدر تیم خود را دوســت دارند و طبیعی است که در بازی 
با ســپاهان هم هواداران یار دوازدهم ما باشــند چون بازی سنتی و 

حساسی است.
برانکــو در خصــوص موضعگیــری احتمالــی برخــی هــواداران 
پرسپولیس در خصوص محمدرضا خلعتبری گفت: من در خصوص 
این موضــوع فکر نکــرده ام و تا الان هم چیــزی در این خصوص 
نشــنیده ام  اما هواداران ما تا این لحظه عالی بوده اند. در روز دربی 
تقریبا ۱۰۰ هزار تماشــاگر اســتقلالی و پرسپولیســی در ورزشگاه 
حضور داشــتند و ما شــاهد یک فیرپلی به تمام معنــا بودیم. انتظار 

دارم فردا هم همینطور باشند.
برانکو در ارتباط با شــایعاتی که وی نظر مساعدی نسبت به لوبانف 
ندارد گفت: هرگز چنین نیست. این صحبت ها واقعیت ندارد و شما 
می دانیــد چرا این صحبت هــا در اطراف تیم ما مطرح می شــود. با 
وجود این صحبت ها و با توجه به مشــکلی که برای سوشــا به وجود 
آمد، با محســن زاده قرارداد بســتیم، چون علاوه بر مشکل سوشا، 
ایمان صادقی هم از ما جدا شد. حتی اگر این اتفاق هم برای سوشا 
رخ نمــی داد، ما بازهم دروازه بان می گرفتیــم و لوبانف را جذب می 
کردیم. او از ازبکســتان آمده و یک بازیکن خارجی آســیایی است، 
چون بازیکن خارجی دیگری نمی توانســتیم بگیریم و فهرســتمان 
پر بــود. هیچ اتفاق برنامه ریزی نشــده هم رخ نداده اســت و خرید 

لوبانف روی برنامه بود.
برانکــو ایوانکوویــچ در ادامــه اظهارکــرد: ما در نیــم فصل همان 
ترکیب خودمــان را حفظ کرده ایم و تنهــا دو دروازه بان به نام های 
محســن زاده و لوبانف را جذب کردیم. همه بازیکنــان ما آماده اند 
تا وظایفشــان را به خوبی اجرا کنند زیرا می دانند که مســابقات آتی 
ما بازی های حساســی اســت و می تواند در تعییــن قهرمانی نقش 

مهمی داشته باشد.
وی اضافه کرد: سپاهان نیز تیم بسیار خوبی است که در کنار بازی با 

استقلال از مهمترین مسابقات فصل ما محسوب می شود.
ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس ضمن اشــاره به تقابل 

با ایگور اســتیماچ خاطرنشــان کرد: اســتیماچ یکی از 
بهترین دوســتهای من اســت و در تیم ملی نیز او چند 
ســالی شــاگرد من بود اما با تمام احترامــی که برای او 
قائلم، مــا در زمین پیروزی می خواهیــم و به جز برد به 
کســب نتیجه دیگری فکر نمی کنیم. ما با تمام توانمان 

در زمین حاضر خواهیم شــد تا این مســابقه را با پیروزی 
پشت سر بگذاریم.

وی در رابطه با حاشیه هایی که برای بازیکنان پرسپولیس 
در رابطــه با عدم حضــور در ختم همایون بهــزادی به علت 

شــرکت در جشن تولد محســن مســلمان، تصریح کرد: تمام 
بازیکنانمــان روی بــازی متمرکز هســتند و برخــی از بازیکنان 

در آن زمــان در ختم مــادر اصغر نوروز علی حاضر شــده 
بودند و من از این مســئله که حاشــیه ای ایجاد شود،  

اطلاعی ندارم.
ســرمربی پرســپولیس افــزود: طبیعی اســت که 
بازیکنان به خاطــر تولد دور هم جمع شــوند و ما 
بــه همین خاطر هم کیک گرفتیــم. اتفاقاً دو روز 
گذشته هم با تمام نفرات تیم برای صرف نهار به 
رستوران رفتیم تا برخی بازیکنان که اشتباهات 
کوچکی مرتکب شده باشــند به عنوان جریمه 

ناهار به سایر افراد بدهند.
برانکوایوانکوویــچ در خصــوص اینکه تا چه 
حــد از ایگــور اســتیماچ شــناخت دارم و آیا 
پرســپولیس با تیم نیم فصل اول تفاوتی کرده 
یا خیــر؟ گفت: در مــورد پرســپولیس نمی 
خواهم صحبت کنم اما باید در خصوص ما 
از اســتیماچ ســوال کنید که او تا چه حد ما 
را آنالیز کرده است. ســپاهان تیمی است 
که در این تعطیلات تیمش را تقویت کرده 
و قطعاً تلاشــش را می کند که به فلســفه 

اش برسد.
وی در پایان در خصــوص اینکه آیا نگران 
ایــن نیســتید که سوشــا در آســتانه بازی 
محروم شــود؟ گفــت: هیــچ اطلاعی تا 
الان ندارم و هیــچ مرجع قانونی او را برای 
همراهی ما منع نکرده اســت. فعلا مکانی 
در رقابــت با ســایر نفرات بــرای حضور در 

ترکیب اصلی قرار دارد.
تیم فوتبال پرســپولیس فردا ســه شــنبه از 
ساعت ۱۷ در دور برگشــت رقابتهای لیگ 
برتــر در ورزشــگاه آزادی میزبان ســپاهان 

اصفهان خواهد بود.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

در حاشیه دیدار تیم های 
جواهری گنبد و پیکان 
تهران./ دیدار تیم های 
جواهری گنبد و پیکان تهران 
با برتری ۳ بر ۰ پیکان به پایان 
رسید .

تیتر دو

آغاز اردوی تیم ملی تنیس 
روی میز از ۱۸ بهمن

دبیر فدراسیون تنیس روی میز گفت: اردوی تدارکاتی 
تیــم ملی پینگ پنــگ اعزامی به مســابقات جهانی 
مالزی هجدهم بهمــن ماه آغاز می شــود. محمود 
نظری با اشاره به اینکه تیم ششم اسفندماه به مالزی 
اعزام می شــود به ایرنا، افزود: رقابت های بازیکنان 
ما از روز نهم اسفندماه آغاز می شود به همین منظور 
بازیکنان به منظور تطبیق شرایط آب و هوایی دو روز 
زودتر به مالزی می رونــد. وی افزود: برای حضوری 
قدرتمند ســعی داریم از تمام توان خود برای کســب 
آمادگی لازم بازیکنان بهره مند شــویم از این رو درگام 
نخســت همانطور که گفته شــد اردو ها را به صورت 
شــبانه روزی برگــزار می کنیــم تا بازیکنــان پیش از 
شــروع رقابت ها به آمادگی کامل دســت پیدا کنند. 
دبیر فدراســیون تنیس روی میز درخصوص تعطیلی 
احتمالی لیگ برتر تنیس روی میز به منظور شــرکت 
در اردوی تدارکاتی نیز اظهارداشــت: از باشــگاه ها 
درخواســت کردیم همکاری لازم را با تیم ملی داشته 
باشند که خوشبختانه این مهم مورد موافقت آنان نیز 
قرارگرفته است. به گفته وی با این همه تا آنجا که زمان 
داشته باشیم و آســیبی به تیم ملی وارد نشود لیگ را 
پیش خواهیم برد. وی در پاسخ به این سئوال که به نظر 
می رسد تغییراتی در نفرات اعزامی به مسابقات جهانی 
صورت گرفته اســت؟ گفت: تغییراتی نداشته ایم. در 
بخش مردان ۵ شــرکت کننده شــامل نیما و نوشاد 
عالمیان، افشین نوروزی، پوریا عمرانی و محمدرضا 
اخلاق پسند خواهیم داشــت و در بخش زنان نیز ندا 
شهسواری، محجوبه عمرانی، مریم صامت و غزاله 

ملا طلب تیم اعزامی زنان را تشکیل می دهند. 

 »پپ گواردیولا« 
با قراردادی سه ساله 

سرمربی منچسترسیتی شد
باشگاه منچسترسیتی از حضور پپ گواردیولا در این 
تیم برای فصل آینده خبر داد.، سرمربی حال حاضر 
بایرن مونیخ با انعقاد قراردادی ســه ســاله جایگزین 
مانوئل پلگرینی در تیم فوتبال من سیتی خواهد شد. 
در بیانیه ای که بر روی سایت باشگاه من سیتی قرار 
گرفته آمده است: منچسترسیتی اعلام می کند که 
قرارداد خود را با پپ گواردیولا ظرف هفته های اخیر 
نهایی کرده است و این مربی از آغاز فصل ۲۰۱۶-۱۷ 
هدایت تیــم را بر عهده خواهد گرفــت.در ادامه این 
بیانیه آمده اســت: قرارداد من سیتی با گواردیولا سه 
ســاله اســت. ضمن احترام به پلگرینی و بازیکنان، 
باشگاه این خبر را برای جلوگیری از شایعات بی پایه و 

اساس اعلام می کند. 

منچستریونایتد و آرسنال به 
دنبال جدب ادینسون کاوانی

دو باشگاه منچســتریونایتد و آرسنال درصدد جذب 
مهاجم اروگوئه ای پاریسن ژرمن با مبلغ ۵۵ میلیون 
پوند هستند. ادینســون کاوانی به دلیل اعتقادی که 
لورن بلان به زلاتان ابراهیموویچ دارد زیر ســایه این 
مهاجم ســوئدی قــرار دارد و مجبور اســت کمی در 
عرض بازی کند.اکنون تیم های منچســتریونایتد و 
آرسنال از این فرصت استفاده کرده اند و خواستار این 
بازیکن با مبلغ ۵۵ میلیون پوند شده اند.بر پایه گزارش 
دیلی استار، کاوانی که اکنون ۲۸ ساله است در ژوییه 
ســال ۲۰۱۳ از ناپولی به پاریسن ژرمن پیوست.یکی 
از مسئولان باشگاه منچستریونایتد خبر علاقمندی 
این باشــگاه برای جذب کاوانی را تایید کرده اســت.
این در حالی است که باشگاه چلسی هم برای جذب 
این ســانترفوروارد در فصل نقل و انتقالات تابستانی 

بی تمایل نیست.

بیانیه باشگاه چلسی: شاید 
قرارداد تری را تمدید کنیم

باشگاه چلســی در واکنش به خبر خداحافظی جان 
تــری از این تیم در پایان فصــل اعلام کرد: ممکن 
اســت قرارداد او تمدید شود.جان تری شب گذشته 
بعــد از برد پــرگل تیمش در جام حذفــی اعلام کرد 
مســئولان این تیم قرارداد او را تمدید نخواهند کرد 
و به او پیشــنهادی ندادند که در ایــن تیم بماند و او 
نیز چاره ای جز رفتن از جمع آبی های لندن در پایان 
فصل ندارد.هواداران باشگاه چلسی که به شدت به 
این موضوع اعتراض کردند و خواستار کناره گیری 
ام نالو مدیر اجرایی چلســی به ســبب کنار گذاشتن 
لمپارد، چک و تری شدند، شــب گذشته در حوالی 
دفتر باشگاه چلسی در لندن جمع شدند و اعتراض 
خود را به آبراموویچ نشــان دادند و خواســتار تمدید 
قــرارداد بــا کاپیتان محبــوب خود شدند.باشــگاه 
چلســی نیز بلافاصله بیانیه ای صادر کرد و نوشت 
قرارداد تری ممکن اســت تمدید شود. سه بار است 
که قــرارداد او تمدید می شــود. تصور کنیــد که او 
اکنون ۳۶ ساله است و ممکن است سرمربی بعدی 
که جانشــین هیدینک می شود و دائمی خواهد بود 
نخواهد با مدافع ۳۶ ســاله کار کند. به همین خاطر 
ممکن است این فصل آخرین فصل حضور تری در 
لندن باشــد. ولی از طرفی ممکن اســت بعد از چند 

جلسه دیگر قرارداد او تمدید شود.

پرسپولیس باید برای داشتن برانکو 
خوشحال باشد!

اســتیماچ در نشســت خبــری پیــش از دیدار ســپاهان برابر 
پرســپولیس گفــت: ما یک بــازی خوب با یــک تیم بزرگ 

داریــم. امیدوارم که فردا فوتبال خوبی ارائه بدهیم. من، 
دوســتم برانکو ایوانکوویچ را خیلی خوب می شناسم. 

خوشــحالم که دوبــاره او را می بینم. می دانم آخر 
بازی می توانیم هر دوی مان راضی باشیم. باید 
بگویم آمده ایم اینجا تا بازی را ببریم.سرمربی 
سپاهان درباره اینکه برانکو گفته استیماچ از 
دوستان قدیمی اش است هم گفت: البته ما 
دوســتان خوبی برای هم هستیم. من برای 
آقای برانکو احترام زیادی قائلم. چند ســال 
بــا هم کار کردیــم. باید بگویم پرســپولیس 
باید خوشحال باشد که برانکو سرمربی اش 

است!

سوشا در فهرست پرسپولیس حضور دارد
پایان حاشیه ها یا آغاز حاشیه ای جدید

وزیر ورزش و جوانان می گویــد در مورد تعیین یا عدم تعیین 
سرپرست فدراسیون فو تبا ل باید به چارچوب قوانین موجود 
مراجعه کــرده و ضمن احترام به قوانیــن بین المللی باید به 
قانون داخلی کشور نیز توجه شود.  محمود گودرزی در مورد 
اختلاف نظرهــای اخیر میان رییس فدراســیون فو تبا ل و 
معاون ورزش قهرمانی و حر فه ای وزارت ورزش و جوانان در 
مورد تعیین و یا عدم تعیین سرپرست برای فدراسیون فو تبا ل، 
اظها ر کرد: باید ببینیم که در این زمینه اساسنامه و قوانین چه 
چیزی را می گوید و ضمن احترام به قوانین بین المللی باید به 
چارچوب های داخلی در نظر گرفته شده قوانین برای کشورها 
نیز احترام گذاشت. او ا دا مه  داد: ما بر اساس آنچه که قانون 
می گوید امور خود را دنبال می کنیم و امیدوارم که رسانه ها 
نیز در ایــن زمینه به ما کمک کنند و از ملتهب شــدن فضا 
جلوگیری نمایند. وزیر ورزش و جوانان درباره کمیسیون اصل 
"۹۰" مجلس شورای اسلامی در زمینه فساد در فو تبا ل نیز، 
خاطر  نشان کرد: شعار ورزش پاک و معنوی جزو اولویت های 
اصلی وزارت ورزش و جوانان اســت. ما باید به دنبال شفاف 
سازی فضا باشیم نه این که به سمت مچ گیری پیش برویم. 
کمیســیون اصل "۹۰" یک کمیســیون ناظر اســت که بر 
اساس قانون اجازه ورود به چنین مباحثی را دارد و هر آنچه 
که را تشخیص دهد به بخش قضایی معرفی خواهد کرد. ما 

در این زمینه چیــزی را تایید و تکذیب نمی کنیم و بر مبنای 
قوانین امور را پیگیری می کنیم. هر دو بخش یعنی هم ما و 

هم آنها در چارچوب قانونی وظایف خود را دنبال می کنیم.
او ا ضافه  کرد : گردن ما در برابر قانون از مو باریک تر است )با 
خنده( امیدوارم که ورزش سیر پاک شدن را طی کند و شعار 
ورزش پاک محقق شــود. گودرزی در مورد آخرین وضعیت 
بودجه فدراسیون های المپیکی نیز، بیا ن  کرد: در ابتدای 
سال جاری ارقام خوبی برای فدراسیون ها در نظر گرفته شده 
است و تاکنون فدراسیون های المپیکی ۱۰۰ درصد بودجه 
خود را گرفته اند و در ادامه نیز اعتباراتی اضافه برای آنها در 
نظر گرفته شده اســت تا کسر بودجه ای در این زمینه وجود 
نداشته باشد. البته برخی از فدراسیون ها برنامه های گسترده 

تری دارند که منابع مالی آنها از موارد دیگر تامین می شود.
وزیر ورزش و جوانان در مورد آخرین وضعیت ورزش اسکی 
و حواشــی به وجود آمده در این رشته نیز، خاطر  نشان کرد: 
در خصوص محقق نشدن برنامه های فدراسیون ها رییس 
و هیات رییسه باید پاسخگو باشــند. ما در این زمینه از آنها 
ســوال کردیم و امیدوارم که دوستان آرامش داشته باشند. 
با لشگرکشی و ایجاد فضا تغییرات مثبت به وجود نمی آید. 
ما در حال بررسی موارد مختلف هستیم و انجام تغییرات در 

برنامه ها و نیروی انسانی را مد نظر قرار داده ایم.

گودرزی در مورد مهاجرت ورزشکاران به کشورهای دیگر و 
بحث هایی که در این زمینه وجود دارد ، اظها ر کرد: مهاجرت 
در همه زمینه ها وجود دارد و فقط مخصوص ورزش نیست. 
باید دید که در این میان خواسته ورزشکاران چیست و روسای 
فدراسیون ها باید در این مورد تعامل بیشتری با ورزشکاران 
داشته باشند. گاهی بحث اعتراض در این بین مطرح است 
و این عدم رضایت نباید باعث پیش آمدن چنین مسائلی شود. 
البته گاهی اوقات هم بحث اقتصادی مطرح اســت. نباید 
فراموش کرد که این ورزشکاران همگی ایرانی هستند و به 
آب و خاک خود عرق دارند. البته اعداد و ارقام در این زمینه 
خیلی بالا نیست و همان تعداد محدود را نیز باید مورد بررسی 
قرار دهیم. گودرزی ا دا مه  داد: از زمانی که کار خود را در این 
دولت آغاز کرده ایم عملکرد فدراسیون های ورزشی حداقل 
سه بار مورد ارزیابی قرار گرفته است و برخی فدراسیون ها نیز 
مورد ارزیابی های بیشتر قرار گرفته اند. او در ادامه به وجود 
برخی از مطالبات در عرصه ورزش نظیر احداث بیمارستان 
تخصصی اشاره کرد و گفت: بر اساس برآوردهایی که انجام 
دادیم احداث یک بیمارســتان تخصصی نیاز به بودجه ای 
حدودا هزار میلیارد تومانی دارد در صورتی که درآمد سالانه 
فدراسیون پزشکی ورزشی نهایتا ۵۰ میلیارد تومان است که 

در این زمینه کار بسیار دشوار است. 

گودرزی: گردن ما در برابر قانون از مو باریک تر است!

ورزش


